
PROTOKÓŁ Nr XXVI/12 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 27 listopada 2012 roku 

  

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy 

2.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3.     Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

4.     Sołtysi  

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

1.     Spotkanie z przedstawicielami Powiatu. 

2.     Podjęcie uchwał budżetowych.   

3.     Podjęcie uchwał podatkowych.   

4.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

5.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Przew. – na poprzedniej sesji życzyliście sobie spotkania z Dyrektorem Suska i 

Naczelnikiem Altenbergiem. Zaprosiłem ich obu ale Pan Altenberg nie przyjechał. Proszę o 

zadawanie pytań do Pana Dyrektora. 

P. Skiba – najważniejszy punkt to droga od Połańca do Budzisk. Połaniec sobie ustawił znak, 

jak nam Pan przyrzeknie, że naprawi to niech jeżdżą, a jak nie to znaleźć pieniądze na znak i 

postawić na powiatowej, bo ta droga już się rozchodzi od tych ciężkich samochodów 

P. Suska – nie jest to do końca tak czy ja mam pieniądze. Ja ustawiam znaki tak jak ustali Pan 

Altenberg w porozumieniu ze Starostą. Połaniec zrobił sobie ekspertyzę, z którą my się nie 

zgadzamy. Ekspertyzę wykonano na podstawie danych uzyskanych od zamawiającego. 

Wniosek z ekspertyzy jest taki, że ze względu na określenie nośności nie dopuszcza do ruchu 

samochodów ciężkich z wyjątkiem autobusów lub innych za zgodą zarządcy. Nie jestem 

zwolennikiem wprowadzania ograniczeń, bo nie po to budujemy drogi żeby je zamykać.  

Przy 5 m drogach będą uszkodzenia krawędzi bo TIRY mają 2,52 m szerokości. Z tego co 

wiem ma być w poniedziałek spotkanie ze Starostą, Burmistrzem i Wójtem.  

P. Wójt – punktem wyjścia będą ustalenia ze spotkania w Maśniku – jak jadą te ciężarówki to 

piesi muszą uciekać do rowu 

P. Skiba – tym bardziej powinni jeździć w drugą stronę bo przez Budziska jadą 3,5 km a 

przez gminę Połaniec tylko 1,5 km. 

P. Gromny – ustalenia po gwarancyjne na powiatówce do Słupca, uszkodzenia zalepili 

lepikiem a przejścia dla pieszych nadal nie ma 

P. Suska – jest to inwestycja wspólna i tylko wspólnie możemy to rozwiązać, jak są trudności 

z wyegzekwowaniem to trzeba będzie uruchomić zabezpieczenie. Co do pasów to jest inna 



sprawa bo są z tym trudności, sprawy z dodatkowym oznakowaniem zostały przesunięte do 

czasu wyjaśnienia sprawy z przystankami. 

P. Wójtowicz – ja tez w tej sprawie drogi do Słupca i niedrożności rowów przy drodze 

Łubnice – Kapkaz oraz przepustu koło Wieczorka na tej drodze 

P. Suska – sprawa drogi do Słupca już omawialiśmy. Rów w Łubnicach nawet jak udrożnimy 

to nic nie da bo nie ma odpływu. 

P. Gil – skończenie drogi w Zalesiu i założenie barierki 

P. Suska – barierka, musimy kiedyś pojechać żeby mi Pan pokazał gdzie to jest i zrobimy. 

Droga nie może iść z środków z zewnątrz bo jest za krótki odcinek, ona w całości musi być 

zrobiona z naszych środków w na razie nie mamy bo wszystko idzie na udziały własne. 

P. Skiba – wnioskowałbym o ustawienie znaków ograniczających prędkość tam gdzie są 

barierki i głębokie rowy, tam nie ma w zasadzie poboczy 

P. Dach – poprawić te rozchodzące się chodniki przy drodze Łubnice – Słupiec siadanie drogi 

na przepuście (Zofiówka – Budziska) 

P. Suska – na wiosnę będzie to można zrobić i przy remontach po zimowych 

P. Polak – pod Kądzielą został rozkopany przepust ale nie został wyasfaltowany tylko 

przysypany kamieniem i się rozszedł, to samo pod Rajczakiem 

P. Suska – zrobimy na wiosnę 

P. Suchoń – mieliście zrobić rowy przy drodze do Orzelca Dużego i postawić jeszcze jedno 

lustro 

P. Suska – jeśli są wszystkie drzewa usunięte to na wiosnę będziemy robić rowy 

P. Golba – chodnik w Gacach czy będzie realizowany 

P. Suska – nie będę Pani oszukiwał koszt tego chodnika od szkoły do drogi Łubnice – Słupiec 

wynosi 13 tys, zł bez środków z zewnątrz jest nie realne żeby go zrobić. 

P. Soja – a te nieszczęsne słupy telekomunikacyjne 

P. Suska – wysłałem pismo do Rzeszowa i napisałem, że jak linia co 100 m wisi to nie są 

potrzebne niech je usuną albo ja je usunę, odpisali, że to jest ich majątek i sami usuną w tym 

roku. 

P. Witek – ile będziemy czekać na tę drogę od szkoły do mostu, chodnik przy drodze do 

Podlesia się rozleciał. 

P. Suska – droga będzie umieszczona na liście zadań priorytetowych, co do zmiany przepustu 

pod nią nie odpowiem na dzień dzisiejszy. Droga do Podlesia – rozważamy zwężenie tego 

chodnika żeby nie spływał do rowu. 

P. Suchoń – w Orzelcu są 2 lipy na skarpie nad drogą powiatową, które zagrażają 

bezpieczeństwu 

P. Suska – możemy tylko ściąć gałęzie nad drogą, drzewa nie są nasze 

P. Pawełek – rok temu zwracaliśmy się o tablicę z nazwą miejscowości i bariery ochronne na 

pograniczu Grabowa – Zdzieci tam są często wypadki. 

P. Suska – znak Grabowa jest zamówiony, natomiast co do bariery to żadne przepisy nie 

obligują nas do założenia bariery a jak ktoś nie uważa jak jeździ to jego sprawa. 

Pani Witek – drzewo przy drodze do Podlesia jest pochylone nad chodnikiem i rów przy tej 

drodze do przeczyszczenia 

P. Suska – problem jest w tym czy to drzewo jest w pasie drogowym jeśli nie to musi usunąć 

właściciel. Umówmy się tak, że przyjadą do Pani moi pracownicy i ustalicie, ale od razu 

mówię, że rowy mogą przeczyścić ale przepustów nie. 

P. Wójtowicz – dostaliśmy pismo o odśnieżanie chodników, my odśnieżymy chodnik 

przejedzie pług i śnieg z drogi w wali na chodnik, chodzi nam o to żeby odśnieżał od 

chodnika a nie na chodnik 

P. Tarnowski – i żeby jeździł z opuszczonym pługiem a nie z podniesionym 



P. Suska – odśnieża się najpierw główne później drugorzędne, jak dojeżdża do drugorzędnych 

to tych głównych nie będzie odśnieżał drugi raz to jedzie z podniesionym. 

P. Bryk – po raz kolejny przypominam się o rowach przy drodze przez wieś 

P. Suska – jeśli chce Pan samo odwodnienie korpusu drogi bez przepustów to zrobimy, tylko 

mi proszę później nie przysyłać mieszkańców, że chcą zjazdy  

P. dach – bardzo ważne jest żeby jak spadnie pierwszy śnieg dokładnie odśnieżyć 

P. Kwiecień – żeby to czyszczenie poboczy i rowów było też trochę za skarpą rowu dla 

bezpieczeństwa 

  

Ad. 2 

  

P. Przew. – przedstawił treść uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

Nikt nie wniósł uwag i pytań do uchwały. 

Uchwała Nr XXVI/85/12 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

jako załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad.3 

  

P. Przew. – na Komisjach ustalono, że nie wprowadzamy zmian w stawkach podatkowych, 

ale związku z tym, że uchwała o podatku rolnym była podjęta na rok musimy podjąć nową ze 

stawką z tego roku. 

Uchwała Nr XXVI/86/12 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do obliczenia podatku rolnego na 2013 

rok. 

jako załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęta jednogłośnie. 

  

P. Kwiecień – trzeba wziąć jeszcze obniżyć podatek leśny proporcjonalnie do rolnego 

P. Skarbnik – minimalnie ale GUS obniżył 

  

Ad. 4  

  

P. Wójt – po za bieżącą działalnością niewiele się działo. zakończono inwestycje drogowe. Są 

robione oczyszczalnie przydomowe. Została złożona karta informacyjna do Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska na usuwanie azbestu. Studium uwarunkowań – jest w tej 

chwili wysłane do instytucji do uzgodnienia. Odbyły się posiedzenia Komisji, w których 

uczestniczyłam. Uczestniczyłam także w podsumowaniu konkursu „ Pięknie żyć” 

Wysłano pismo do Wojewody o inwestycje na ciekach wodnych  

1.     Zbiorniki retencyjne Łubnice I i Łubnice II w miejscowościach Rejterówka  i 

Czarzyzna. 

2.     Rzeka Wschodnia. 

3.     Kanał „Strumień” (dokończenie inwestycji). 

4.     Struga Beszowska – ujście w miejscowości Łyczba. 

5.     Struga Komorowska – ujście w miejscowości Zalesie. 

6.     Ciek wodny Śmierdziąkwa – ujście na terenie gminy Połaniec. 

7.     Rów „H” i „J” – obiekt „Nizina Nadwiślańska” i obiekt „Zalesie”, 

8.     Rów „R-4” – obiekt „Nizina Nadwiślańska”, 

9.     Rów „D” – obiekt „Wschodnia – Połaniec IIB” 



  

Ad 5 

  

P. Wójt – na rezolucje w sprawie polderów przyszło 2 odpowiedzi ( w załaczeniu). Starosta 

ma zorganizować spotkanie z Wojewodą z Wójtami i Burmistrzami z terenu powiatu. 

Pani Wojewoda jest z tej naszej rezolucji niezadowolona co się dało odczuc na ostatnim 

spotkaniu w województwie. Zadałam pytanie czemu tylko województwo świętokrzyskie jest 

brane pod uwagę skoro górna Wisła w większości jest na terenie województwa 

małopolskiego. Zadałam pytanie retoryczne czy dlatego, że Miller jest w województwie 

małopolskim. 

P. Skiba i Dach – czy te 2 gminy czyli Połaniec i Pacanów robią coś w ty kierunku 

P. Wójt – Połaniec nic nie robi i nie dziwię się bo tam to dotyczy niewielkiego terenu. 

Natomiast Pacanów nie wiem, bo rozmawiałam z Wójtem i mieli też protestować a teraz 

dowiaduje się, że mieszkańcy nic nie wiedzą. 

P. Przew. – był na Komisji wybór dróg powodziowych do remontu w przyszłym roku ale jak 

by to nie zrobił to będzie źle. Ostatnio wybrała Pani Wójt i było źle teraz zrobiły to wstępnie 

Komisje. Apeluję o rozwagę bo nie wszystkim da się zrobić jednocześnie. Proszę 

przewodniczącego o przedstawienie propozycji Komisji. 

P. Gromny – przedstawił propozycję Komisji 

  

Rada ustaliła następującą kolejność: 

1.     Dokończenie drogi Słupiec – Zofiówka 

2.     Wolica 

3.     Wilkowa  

4.     Łyczba 

5.     Zalesie – Grabowica 

6.     Budziska – Słupiec 

7.     Orzelec Mały 

  

P. Wójtowicz – ja w związku z dużym zniszczeniem drogi w lesie wnoszę o wystąpienie w 

drodze postępowania administracyjnego do lasów o naprawę bo to oni ją zniszczyli wywożąc 

drzewo. 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała: 

  
 


